

# 蘭陽校園學生宿舍 110 學年第 1 學期辦理離館事項

## The Check-out single for Lanyang Campus

### Dormitory Student in 110<sup>1</sup> semester

#### 1. 離宿時間 Regular time to leave the dormitory

111 年 1/11 至 1/22 中午 12 時止，每日下午 1 時至 6 時，自行聯繫各樓層服務同學辦理。

The regular time to leave the dormitory start from January 11, 2022, to January 22, 2022, 12 P.M. Contact person according to the table below. Contact them from 1 P.M. to 6 P.M. daily.

樓層	服務同學			
	房號	系級	姓名	離宿時段
8F	JF828-2	資工英語二	李明樺	1/11-14
	JF802-2	資工英語二	盧琦暉	1/15-16
	JF824-2	資工二	林鼎宸	1/17-20
	JF717-2	資工二	李冠餘	1/21-22
7F	JF803-1	資工英語二	江慶哲	1/11-14
	JF701-1	政經二	于昌明	1/15-16
	JF606-1	政經二	侯 鈞	1/17-20
	JF722-2	資工英語二	蔡峻奇	1/21-22
6F	JF620-2	資工英語二	邱俊霖	1/11-14
	JF628-2	觀光二B	謝硯丞	1/15-16
	JF603-1	資工二	李福龍	1/17-20
	JF723-2	觀光二B	許哲維	1/21-22
5F	JF508-1	資工三	葉肯綸	1/11-14
	JF523-2	資工三	王維彬	1/15-16
	JF517-2	觀光三A	陳子軒	1/17-20
	JF623-2	觀光二B	林書丞	1/21-22
4F	JF406-1	觀光四B	周彥騰	1/11-14
	JF404-1	觀光二B	蔡承諭	1/15-16
	JF517-1	觀光三A	林湧盛	1/17-20
	JF402-2	英文英語四	許鈞量	1/21-22

2. 寒假期間宿舍房間仍有住宿同學及營隊使用，為避免個人物品遭竊遺失或毀損，請同學妥善收存個人物品，整理後攜回。若因個人需求欲申請將物品放置於寢室者，需填寫申請書，並承諾願意承擔物品遺失毀損之風險。申請書由同學與家長簽署，離宿時繳交後，得將物品整理放置於寢室櫃內。

There are still some students and also provide dormitory to some winter camp during the winter vacation. In order to avoid your personal belongings being stolen, lost, or damaged, please bring them back, do not leave your personal belongings in the dormitory. If anyone really needs to put your personal belongings, please fill in the application, commitment to being willing to bear the risk of item loss or damage. Then you can put your personal belongings into the wardrobe, drawer, and cupboard under the bed. We do not have the responsibility for any loss of the object.

3. 「離館程序單」1人1張，離宿時給樓長檢查個人寢室並簽名後，始完成離宿程序。**未完成程序者「宿舍保證金」將無法返還。**  
Everyone has to fill out the Check-out single and give it to the floor staff once you move out of the room. **If resident students don't finish this checking procedure, the deposit will not be returned.**

4. 寒假需續住學生，請務必配合離宿時間依照離館程序辦理。  
Students who have already applied to stay in the winter vacation should also follow the procedure of leaving the original room. After writing the Check-out single and giving it to the floor leader only completes the procedure.